
 

 

Küldöttgyűlés 
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat 

Emlékeztető 

2025. január 21. (18:00 - 18:39) 

Helyszín: KAZY 

 
 
 
Jelenlévők a Küldöttgyűlés részéről: 
 

1. Gyürky Laura 

2. Horváth Bence Kristóf 

3. Horváth Jázmin 

4. Izápy Anna 

5. Juhász Janka Liliána 

6. Kovács Bence Zoltán 

7. Moldvay Anna 

8. Nagy Erzsébet Anna 

9. Németh Emese Virág 

10. Njoku Brendon Bernárd 

11. Orbán Ákos 

12. Orbán Rebeka Nóra 

13. Orosz Lilla 

14. Rostás Renáta Ida 

15. Schneider Zita Marianna 

16. Szabó Éda Zsófia 

17. Tóth Fanni 

18. Várkonyi Balázs 
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Jelenlévők az Elnökség részéről: 
 

1. Lillik Dóra    Elnök 

2. Könczöl Luca    Elnökhelyettes 

3. Szigeti Dominika   Szervezetfejlesztésért felelős alelnök 

4. Szántó Lili    Gazdasági Bizottság elnöke 

5. Nagy Anna    Diákjóléti Bizottság elnöke  

6. Wawra Máté    Kommunikációs Bizottság elnöke 

7. Csordás Dorottya   Külügyi Bizottság elnöke 

8. Tóth Huba Benedek   Rendezvényszervező Bizottság elnöke 

9. Czingráber Péter   Perspektíva főszerkesztő 

 
 
Jelenlévők az Ellenőrző Bizottság részéről: 
 

1. Karászi Renáta 

2. Molnár Zille Lilla  

3. Szóráth Blanka   

 

Vendégek: 

1. Besenyei Bence Titusz 

2. Gál Enikő 

3. Kalenda Cintia 

4. Kovács Noémi 

 

 

     Lillik Dóra 18:00-kor megnyitja az ülést. Köszönti a Küldöttgyűlés tagjait, és boldog új 
évet kíván. Az Ellenőrző Bizottság elvégzi a mandátum ellenőrzést és megállapítja, hogy a 
Küldöttgyűlés 17 mandátummal határozatképes. Szóráth Blanka elmondja, hogy a meghívó és 
a szükséges előterjesztések időben kiküldésre kerültek. Lillik Dóra felkéri Szóráth Blankát a 
jegyzőkönyv vezetésére, melyet a Küldöttgyűlés szimpátiaszavazással egyhangúlag elfogad. 
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok: 

1. Az Elnökség beszámolója 

2. Közéleti ösztöndíjak emelése a Hallgatói Önkormányzat tisztségviselői 

számára 

3. Delegálások 

4. Egyebek 
 
A napirendi pontokat a Küldöttgyűlés 17 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag 
elfogadja. 
 

1. Az Elnökség beszámolója 
 

Lillik Dóra kiegészíti a beszámolóját azzal, hogy január 20-án részt vett egy 
Gólyatábor és Gólyahét főszervezői megbeszélésen, és megosztja, hogy a Gólyahét 
főszervezői Könczöl Luca és Schneider Zita lesznek. A mai nap elkezdődtek az 
elbeszélgetések a tisztségviselőkkel, ezenkívül részt vett egy Kari Tanácson, ahol sor került a 
dékánválasztásra, és ezt követően egy Elnökségi ülésen is részt vett. Lillik Dóra röviden 
összefoglalja beszámolóját. Elmondja, hogy november 21-én került sor a Gólyabálra, ami 
sikeresnek bizonyult, azonban nem volt teltházas az esemény, ezáltal mínuszos lett, viszont a 
költségvetés ezt szerencsére elbírja. Több panasz érkezett be az italok minőségével 
kapcsolatban, emiatt kivizsgálást kértek az ELTE Szolgáltató Kft.-től, azonban sajnos nem 
kaptak olyan választ, amely azt tanúsította volna, hogy komolyan veszik az esetet. Az 
EHÖK-től kaptak tájékoztatást annak kapcsán, hogy lehetőség lenne más céggel 
együttműködni, és lehet ezzel a lehetőséggel a jövőben élni is fognak. November 25. és 27. 
között megtartották a képződő animátorok számára a HÖK-ös képzést, december 6-án 
egyeztetett Nguyen Luu Lan Anh  Interkulturális pedagógiai- és pszichológiai 
intézetvezetővel a nemzetközi hallgatóktól beérkezett panaszok és a nem megfelelő oktatói 
hangem kapcsán. Ezzel kapcsolatban egyeztetett Csordás Dorottyával, és szeretnének 
oktatókat megkeresni, hogy tartsanak szenzitivitás tréninget a többi oktató számára. A 
legutóbbi Küldöttgyűlés során visszajelzés érkezett be a Bogdánfy úti sporttelep épületének 
állapotáról, kapacitás hiányáról, így felvették a kapcsolatot az ESI intézetigazgatójával, és a 
helyszínre is ellátogattak. Megkérte az EHÖK elnököt arra, hogy egyeztessen arról, hogy egy 
vendéglátóegység helyszínén a hallgatók tudnának-e szabadidős tevékenységeket folytatni. 
Lillik Dóra arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A 
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 
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Könczöl Luca köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a 

beszámolóját. Elmondja, hogy eseménydús volt az elmúlt két hónap, és a  legfontosabb 
pontjait szeretné kiemelni. Beszámol arról, hogy részt a Gólyatábor és Gólyahét 
szervezetfejlesztési megbeszélésein, ahol jó ötletek születtek. Megosztja, hogy az 
elnökhelyettesi feladatok közé tartozik a Hallgatói Önkormányzat számára szervezett 
csapatépítők, és a decemberi karácsonyon 33-ból 28 tisztségviselő vett részt. A Hallgatói 
Önkormányzat Összetartás hétvégéje általában egy háromnapos eseményt jelent, és már 
decemberben elkezdte szervezését, amit Szigeti Dominikával együtt szerveznek a 
továbbiakban, illetve jelenleg az összes tisztségviselő jelenlétére számítanak. Elmondja, hogy 
az Elnökségi beszámoló szerkesztése is az ő feladatkörébe tartozik, amihez január során 
készített egy új kisokost, ami tartalmazza a formai és tartalmi követelményeket. A közéleti 
ösztöndíjak emelése kapcsán hosszas egyeztetésekre került sor, ezenkívül kérdőívet készített a 
Hallgatói Önkormányzat tisztségviselői számára, így az igények és feladatkörök alapján 
alakították ki az előterjesztésekben kiküldött dokumentumot. A héten elkezdődtek az 
elbeszélgetések a tisztségviselőkkel, amik a holnapi és pénteki napon folytatódnak. 
Kiegészítené beszámolóját azzal, hogy a mai nap részt vett az elbeszélgetéseken, egy Kari 
Tanácson és az Elnökségi ülésen. Könczöl Luca arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy 
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 

 
Szigeti Dominika is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden 

összefoglalja a beszámolóját. Elmondja, hogy december 13-án és 19-én sikeresen lezajlottak a 
szervezetfejlesztési munkacsoport ülései a Gólyatábor és Gólyahét fejlesztései kapcsán. A 
decemberi karácsonyi ünnepség során játékokkal támogatták a kötetlen kapcsolódást a 
Hallgatói Önkormányzat tagjai számára. December 19-én és január 14-én az animátor 
koordinátorral tartottak megbeszélést a szervezetfejlesztési javaslatok, az animátori 
képzésekről való visszajelzések, és az aktív tagság átgondolása kapcsán. Megosztja, hogy 
január óta tölti be a tisztséget, és elmondja, hogy nem szeretné kiegészíteni beszámolóját. 
Szigeti Dominika arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A 
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 

 
Andrónyi Réka is köszönti a  Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja 

a beszámolóját. Elmondja, hogy Szombathelyen az elmúlt 2 hónap nem volt túl eseménydús, 
azonban december 6-án az ELTE SEK nyílt napot tartott, ahol csoportvezetőként körbevezette 
a diákat, és maga az esemény sikeresnek bizonyult. Kiegészíti a beszámolóját azzal, hogy 
részt vett a mai Elnökségi ülésen. Andrónyi Réka arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy 
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 
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Szántó Lili is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a 

beszámolóját. Arról számol be, hogy az EHÖK Gazdasági alelnökével sokat egyeztetett a 
Bizottsági ülések kapcsán, ugyanis a kötelezettség vállalásoknál változások történtek, emellett 
kezdeményezték a Sharepoint használatát. A tavaszi félévtől változás várható, mivel 
negyedévente kisebb költségvetési beszámolókat kell majd benyújtaniuk. Részt vett 
Gólyatábor és Gólyahét szervezetfejlesztési megbeszéléseken, a Hallgatói Önkormányzat 
karácsonyán,  és egy EHÖK Küldöttgyűlésen. Egyeztetett Lillik Dórával a 2024-es 
Gólyatábor költségvetéséről, amelynél részt vállaltak annak érdekében, hogy megkönnyítsék 
az EHÖK helyzetét, de ez az összeg a  rendezvények költségvetésébe eleve bele volt 
számolva. Elkezdődött a Gólyatábor szervezés, és sor került a Gólyahét főszervezőinek 
kiválasztására, a koordinátorok még egyeztetés alatt állnak. A 2024-es Gólyahét 
elszámolásairól sokat egyeztett az EHÖK Gazdasági alelnökével. Kiegészítené a beszámolóját 
azzal, hogy tegnap megbeszélést tartottak a Gólyahét és Gólyatábor főszervezőivel. Szántó 
Lili arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés 
egyhangúlag elfogadja. 
 

Nagy Anna is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a 
beszámolóját. Megosztja, hogy sikeresen lezárult a novemberi utófinanszírozásos pályázat, 
emellett az első féléves rendszeres szociális támogatások új eljárása is lezajlott. December 
során sor került egy adománygyűjtésre a Bátor tábor számára, emellett a raktárban található 
ruhákat eljuttatták a Jeges Est során zajló adománygyűjtésre. Január óta készülnek a tavaszi 
félév rendszeres szociális támogatások pályázati időszakára, amihez újításokat vezettek be a 
pályázati kiírásnál, felkészítették a bírálókat, frissítették a tavaszi kisokokat. A tavaszi félév 
kari pályázatain is dolgoznak, továbbá az előző héten megszavazták a tavaszi félév közéleti 
ösztöndíj pályázatának kiírását. Kiegészítené beszámolóját azzal, hogy részt vett a tegnapi 
bírálói felkészítésen, a mai Kari Tanácson és Elnökségi ülésen. Nagy Anna arra kéri a 
Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag 
elfogadja. 
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Wawra Máté is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a 

beszámolóját. Elmondja, hogy az elmúlt időszakban a Kommunikációs Bizottság a szokásos 
módon figyelt arra, hogy a hallgatók mindenről időben értesüljenek. Benedek Balázs és a 
#mediagroup számos rövid videót, aftermoviet és fotóalbumot készített. Leszkovits Kíra, 
Kalenda Cintia és Schenek Boglárka Bizottsági tagok közreműködésével folyamatosan zajlott 
a kapcsolattartás annak érdekében, hogy a social media, weblap és az egyetemi épület hirdető 
felületei minden nap aktuálisak legyenek. Két nagyobb esemény, a Gólyabál és Jeges Est 
promóciójára került sor, emellett újításokkal kísérletezgettek, mint például a kérdezz–felelek. 
Mindezek mellett Benedek Balázzsal elkezdték tervezni a #mediagroup következői 
workshopjait. Wawra Máté arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. 
A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 

 
Csordás Dorottya is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden 

összefoglalja a beszámolóját. Beszámol arról, hogy szerették volna jobban bevonni a 
leképződött mentorokat, illetve a nemzetközi hallgatóknak kari programokat kiírni. Az 
adventi programsorozat során tematikus programokon vehettek részt a hallgatók, ami a 
mentorok segítségével valósult meg. Az Erasmus fő pályázási időszakának hirdetését 
segítették a social media felületeken, és ezt szeretnék folytatni, ezenkívül meghirdettek online 
tájékoztatókat, és a kari lehetőségekről informálták a hallgatókat. Kiegészíti a beszámolóját 
azzal, hogy részt vett a mai Elnökségi ülésen. Csordás Dorottya arra kéri a Küldöttgyűlés 
tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 

 
Tóth Huba Benedek is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden 

összefoglalja a beszámolóját, amit két részre szeretne bontani. Az Animátori Kör 
szempontjából a novemberi-decemberi időszak pörgős volt. Sikeresen lezajlott az Etalon, a 
képződő animátorok bemutatkozása, és az első féléves képzések is rendben lementek. Számos 
kulturális és sport programra került sor. Részt vett Gólyatábor és Gólyahét megbeszéléseken, 
és a Szerv átbeszélte a második féléves animátori képzések képzéstartóinak neveit. 
Rendezvény szempontból részt vett EHÖK rendezvényes megbeszéléseken, Gólyatábor 
megbeszéléseken, továbbá jelenleg szervezés alatt áll a szemeszternyitó karibuli, ami a 
Társadalomtudományi Karral és Tanító-és Óvóképző Karral közösen fog megvalósulni. Tóth 
Huba Benedek arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A 
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 
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Czingráber Péter is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja 

a beszámolóját. Megosztja, hogy november 24-ig volt lehetőség arra, hogy az őszi szemeszter 
Verses estjén elhangzott alkotásokat beküldjék, amik egy kiadványban fognak megjelenni a 
tavaszi eseménnyel kibővítve. December 10-én részt vett egy rendkívüli Intézeti Tanácson, 
ahol Dúll Andrea prezentálta dékáni programját. December 11-én megtartották az évadzáró 
Szerkesztőségi ülést, és december 22-én megbeszélést tartott a főszerkesztőhelyettessel. 
Kiegészítené beszámolóját azzal, hogy január 20-án részt vett a rendszeres szociális 
támogatások bírálóit felkészítő képzésen, illetve a mai Elnökségi ülésen is részt vett. 
Czingráber Péter arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A 
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 

 
 

2. Közéleti ösztöndíjak emelése a Hallgatói Önkormányzat tisztségviselői 
számára 
 
Lillik Dóra arra kéri Könczöl Lucát, hogy mutassa be az előterjesztést. Lillik Dóra 

elmondja, hogy az elmúlt 2 évben sor került a közéleti ösztöndíjak emelésére az infláció és a 
tisztségviselők megnövekedett terhei miatt, illetve az új pozíciók által jobban szétoszlanak a 
feladatok, azonban továbbra is megnövekedett mennyiségű munka tapasztalható. A 
Bizottságoknál zajló változásokat és a lelkiismeretes munkát szeretnék folytatni, emellett 
mindent megtesznek azért, hogy a lehető legjobban működjön a Hallgató Önkormányzat, ami 
a magasabb tisztségek esetén egyre több időt vesz el. Elmondja, hogy bármilyen kérdésre 
szívesen válaszol, továbbá megosztja, hogy az új közéleti ösztöndíjakat a Könczöl Luca által 
szerkesztett, és a tisztségviselők számára kiküldött kérdőív által állapították meg. Lillik Dóra 
megosztja, hogy a közéleti ösztöndíjak emeléséről a szavazás alapvetően nyílt lenne, de a 
Küldöttgyűlésnek lehetősége van titkos szavazást kezdeményeznie, amit végül a 
Küldöttgyűlés nem kezdeményez. A Küldöttgyűlés 17 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal 
elfogadja a közéleti ösztöndíjak emelését. Lillik Dóra megköszöni a támogatást. 
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3. Delegálások 

 
Lillik Dóra elmondja, hogy a személyi ügyek miatt titkos szavazásra fog sor kerülni, 

és ismerteti a delegálásokat. Felkéri Gál Enikőt, Kalenda Cintiát és Besenyei Bence Tituszt a 
szavazatszámláló bizottságba. Elfogadják a felkérést. A Küldöttgyűlés szimpátiaszavazással 
egyhangúan elfogadja a felkért személyeket. Lillik Dóra felkéri az Ellenőrző Bizottság tagjait, 
hogy osszák ki a kari bizottságokba való delegálásokról szóló szavazólapokat a Küldöttgyűlés 
jelenlévő tagjainak. Miután minden tag leszavazott, a szavazatszámláló bizottság összegyűjti 
a szavazólapokat és elhagyják  a termet. Miután megszámolták a szavazatokat visszatérnek a 
terembe és Besenyei Bence Titusz közli a jelenlévőkkel a szavazás eredményét, miszerint:  
 

A Küldöttgyűlés 18 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Lillik Dóra 
delegálását a Hallgatói Fegyelmi Bizottságba póttagként. 
 

A Küldöttgyűlés 18 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Lillik Dóra 
delegálását a Kari Etikai Bizottságba tagként. 

 
A Küldöttgyűlés 18 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Szigeti 

Dominika delegálását a Kari Tanácsba tagként. 
 
A Küldöttgyűlés 18 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Szigeti 

Dominika delegálását a Minőségirányítási Bizottságba tagként. 
 

 
Lillik Dóra megköszöni a Szavazatszámláló Bizottság munkáját. 
 
 

4. Egyebek 
 
Lillik Dóra kérdezi a jelenlévőket, hogy bárkinek van-e mondanivalója az “Egyebek” 

napirendi pontra vonatkozóan. Felhívja a Küldöttgyűlés tagjainak a figyelmét arra, hogy 
bármikor bátran jelezzék észrevételeiket, problémáikat, illetve ha szerintük valamin lehetne 
változtatni. Megköszöni a részvételt, és elmondja, hogy február vagy március környékén 
várható a következő Küldöttgyűlés. 
 
 
 
Nem érkezett több bejelentés, így Lillik Dóra az ülést 18:39 perckor lezárja. 
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Budapest, 2025. január 21. 
 
 
 
    
 
    Lillik Dóra Szóráth Blanka 
        elnök elnök 
ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság 
 ELTE PPK HÖK 
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